
 

 

REFERAT nr  

  9/ 15 
 

Sør-Varanger 

Travlag 

  

Tid: (dato, fra kl til kl): 17.11.2015 17.00 Sted: Sykehuskantina 

Innkalt av:  Siri   

Ordstyrer: Siri Referent: Siri og Siren  

Deltakere: 

 

 

Styremøte 5 stk.  

Medlemsmøte 13 stk.  

  

Ikke møtt: Regnor Pedersen ikke 

møtt på styremøte. 

  

 

 

Saks 
Nr: 

Sak Vedtak/konklusjon: Ansvarlig/
tidsfrist 

1. Referat fra sist møte Kjapp gjennomgang  

2. Mail ang. klasseløp, 

rekruttering…mm. 

Tilbakemelding fra Harstad at vi var flinke til å 

behandle og gi tilbake melding på slike ting. Eneste 

som svarte på bl.a. denne.. Klapp på skuldra til oss! 

 

 

3 Folkehesten Fått utdelt 20 stk. andeler for Folkehesten 2016 som 

vi må selge… 

 

4. Medlemsmøte Kl. 18.00 Dette tar vi opp: 

 

Innkjøpt hjelmtrekk 

2.sekunder på prøveløp 

Lengde montè, 1200 m, «ut av svingen»… 

Voltekurs: 1-2 uker før årets første løp… 

1 dags kurs som anbefales til alle som skal kjøre 

eller ri i løp og som ikke innehar lisens.  

Bør være minimum 5 deltagere (eventuelt at noen 

flere deltar som «hjelpere» for å få nok hester til 

volting osv…).   

Gjennomgang av alle typer volte + oppførsel i 

banen (hvordan man skal forholde seg ved f.eks. 

galopp, spor osv…)  

Høre med og bruke våre egne lisensinnehavere til å 

ha kurset.. 

gjerne i samarbeid. Også invitere fra de andre 

lagene. 
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#            

          
 

 
 
 

- Høstkonferansen NNTF: kjapt referat: 

Transportstøtte 

- Grand Slam+ arrangement +bankett 

- Tromsøløpet 

- Høytalere til banen – må anskaffes nå når vi 

får Grand Slam. 

- Må prøve ordne vanningsbil! 

 

Folkehesten 2016 

Gry Kanstad er valgt som folkehest trener for 2016.  

Hun har sett på en kaldblods.  

Styret 2016 

 

Kakesalg, alle hesteeieren må hjelpe til med salg. 

Vi håper medlemmene hjelper til å selge disse.  

Siren ordner med dette, og bestiller inn kaker og 

karameller.  

 

Ponni: Vi prøver å få opp rekrutering i ponni, i hele 

landet.  

Vi tenker at kanskje det er en god ide å skrive et 

innlegg i avisen, for å få opp interessen å 

forståelsen av travsporten og ponni.  

Søke midler hos forbundet for innkjøp av ponni? 

Hvem kan i tilfelle ta et slikt ansvar? 
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Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Neste Møte:  

Dato:  

Referent 

Sign 

 

Siri 

Siren  
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